

28 November 2017

IOTC CIRCULAR 2017–088

Dear Sir/Madam

COLLECTION OF BASELINE DATA ON VESSEL MONITORING SYSTEMS (VMS) BEING USED BY IOTC CPCs

As you may recall, the Twentieth Session of the Commission agreed to undertake a feasibility study on possible options to strengthen the IOTC VMS scheme. The Commission also agreed for the Secretariat to seek extra-budgetary funds to engage an independent consultant to conduct the study.

To facilitate an accurate review and appraisal of the VMS currently being used by IOTC CPCs and the identification of any limitations for the use of VMS at the regional level, CPCs are requested to complete, as soon as practicable, the attached questionnaire, which can also be downloaded from the following link:

www.iotc.org/sites/default/files/documents/2017/11/IOTC_VMS_Questionnaire_Nov_2017.xlsx

The completed questionnaire should be submitted to the IOTC Secretariat via IOTC-Secretariat@fao.org. If there are any difficulties in accessing or completing this questionnaire, please contact the IOTC Secretariat at the above e-mail address.

In connection with the above, please note that CPCs may be contacted directly if the need arise.

It will be greatly appreciated if CPCs can submit their completed questionnaire by **15 December 2017**.

Yours sincerely



Christopher O'Brien
Executive Secretary

Attachments:

- IOTC VMS Questionnaire.

Distribution

IOTC Contracting Parties: Australia, China, Comoros, Eritrea, European Union, France (Territories), Guinea, India, Indonesia, Iran (Islamic Rep of), Japan, Kenya, Rep. of Korea, Madagascar, Malaysia, Maldives, Mauritius, Mozambique, Oman, Pakistan, Philippines, Seychelles, Sierra Leone, Somalia, South Africa, Sri Lanka, Sudan, United Rep. of Tanzania, Thailand, United Kingdom (OT), Yemen. **Cooperating Non-Contracting Parties:** Bangladesh, Liberia, Senegal. **Intergovernmental Organisations, Non-Governmental Organisations.** Chairperson IOTC. **Copy to:** FAO Headquarters, FAO Representatives to CPCs.

This message has been transmitted by email only

28 novembre 2017

CIRCULAIRE CTOI
2017-088

Madame/Monsieur

COLLECTE DE DONNÉES DE BASE SUR LES SYSTÈMES DE SURVEILLANCE DES NAVIRES (SSN) UTILISÉS PAR LES CPC DE LA CTOI

Comme vous vous en souviendrez, la vingtième session de la Commission a décidé de réaliser une étude de faisabilité sur les options possibles pour renforcer le mécanisme SSN de la CTOI. La Commission a également accepté que le Secrétariat recherche des fonds extrabudgétaires pour engager un consultant indépendant pour mener l'étude.

Pour faciliter l'examen et l'évaluation précis des SSN actuellement utilisés par les CPC de la CTOI et l'identification des limitations à l'utilisation du SSN au niveau régional, les CPC sont priées de remplir, dès que possible, le questionnaire ci-joint, qui peut également être téléchargé à partir du lien suivant:

www.iotc.org/sites/default/files/documents/2017/11/IOTC_VMS_Questionnaire_Nov_2017.xlsx.

Le questionnaire rempli doit être soumis au Secrétariat de la CTOI via IOTC-Secretariat@fao.org. Si vous avez des difficultés à accéder à ce questionnaire ou à le remplir, veuillez contacter le Secrétariat de la CTOI à l'adresse e-mail ci-dessus.

Veuillez noter que les CPC peuvent être contactés directement si le besoin s'en fait sentir.

Il serait apprécié que les CPC soumettent leur questionnaire rempli avant le **15 décembre 2017**.

Cordialement.



Christopher O'Brien
Secrétaire exécutif

Pièces jointes:

- Questionnaire SSN de la CTOI (only available in English).

Distribution

IOTC Contracting Parties: Australia, China, Comoros, Eritrea, European Union, France (Territories), Guinea, India, Indonesia, Iran (Islamic Rep of), Japan, Kenya, Rep. of Korea, Madagascar, Malaysia, Maldives, Mauritius, Mozambique, Oman, Pakistan, Philippines, Seychelles, Sierra Leone, Somalia, South Africa, Sri Lanka, Sudan, United Rep. of Tanzania, Thailand, United Kingdom (OT), Yemen. **Cooperating Non-Contracting Parties:** Bangladesh, Liberia, Senegal. **Intergovernmental Organisations, Non-Governmental Organisations.** Chairperson IOTC. **Copy to:** FAO Headquarters, FAO Representatives to CPCs.

This message has been transmitted by email only